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P R O T O K Ó Ł    Nr  VI/07 

 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy 

z dnia 27 kwietnia 2007 r. 

 

 
Godzina rozpoczęcia : 9.12 

Godzina zakończenia : 13.25 

 

Miejsce obrad : sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Choroszczy 

 

Radni obecni na Sesji : 

 

1. Jacek Dąbrowski 

2. Piotr Tymiński 

3. Tomasz Kraśnicki 

4. Robert Wardziński 

5. Józef Waczyński 

6. Janusz Sidorowicz 

7. Ireneusz Jabłoński 

8. Adam Mikutowicz 

9. Rafał Łada 

10. Beata Marlena Jeżerys 

11. Piotr Paweł Dojlida 

12. Adam Skoblewski 

13. Aleksander Werpachowski 

14. Kazimierz Cieśluk 

15. Krzysztof Zagórski 

 

Ponadto w obradach udział wzięli : 

1. Jerzy Ułanowicz – Burmistrz Choroszczy 

2. Mirosław Zalewski - Zastępca Burmistrza Choroszczy 

3. Joanna Kunikowska – Skarbnik Gminy 

4. Ireneusz Ordziejewski – radny powiatowy 

5. Grzegorz Buczkowski – Prezes ZEC – Wod w Choroszczy 

6. Witold Wróblewski – Pełnomocnik ds. rozwiązywania problemów alkoholowych 

7. Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego w Choroszczy 

8. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli 

9. Mieszkańcy miasta i gminy. 
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Porządek obrad VI  Sesji : 

  

1.   Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

4. Interpelacje i wnioski. 

5. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza Choroszczy z wykonania budżetu gminy 

za 2006 rok. 

 a/ wystąpienie Burmistrza, 

 b/ opinia Komisji Rewizyjnej, 

 c/ opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

 d/ dyskusja, 

 e/ podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi. 

6. Sprawozdanie z  wykonania budżetu w zakresie profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych. 

 a/ wystąpienie Burmistrza, 

 b/ dyskusja, 

7. Rozpatrzenie zmian w budżecie na 2007 rok. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

    c/ podjęcie uchwały. 

8.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie współfinasowania przygotowania 

 przedsięwzięcia dotyczącego kanalizacji sanitarnej w miejscowościach  

  Krupniki, Klepacze, Porosły, Kolonia Porosły, Łyski i Jeroniki. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

    c/ podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie stawek podatku od 

nieruchomości. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

    c/ podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę 

zaciągniętych kredytów. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

    c/ podjęcie uchwały. 

11. Zatwierdzenie taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

    c/ podjęcie uchwały. 

12. Uchwalenie programu przeciwdziałania narkomanii na terenie gminy 

Choroszcz. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

    c/ podjęcie uchwały. 

 



 3 

13. Podjęcie uchwały w sprawie utrzymania grobów i cmentarzy wojennych na 

terenie gminy Choroszcz. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

    c/ podjęcie uchwały. 

14. Rozpatrzenie sprawy poboru podatku rolnego, podatku od nieruchomości, 

podatku leśnego, opłaty targowej od osób fizycznych w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

    c/ podjęcie uchwały. 

15. Dokonanie zmiany Statutu Osiedla Nr 3 w Choroszczy. 

a/ wystąpienie Burmistrza, 

b/ dyskusja 

    c/ podjęcie uchwały. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami 

miejscowości Porosły w przedmiocie ustalenia nazwy dla miejscowości 

Porosły – Kolonia. 

a/ wystąpienie Burmistrza, 

b/ dyskusja 

    c/ podjęcie uchwały. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami 

miejscowości Ogrodniki Barszczewskie w przedmiocie zmiany nazwy 

miejscowości Ogrodniki Barszczewskie na Ogrodniki. 

a/ wystąpienie Burmistrza, 

b/ dyskusja 

    c/ podjęcie uchwały. 

18. Informacja o opłatach planistycznych z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości  spowodowanych uchwaleniem miejscowego planu 

zagospodarowania  przestrzennego. 

19. Zapytania i wolne wnioski. 

       20. Zakończenie obrad Sesji. 

 

 

mmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmm 

 

 

 

 Ad. 1 – 

  

 Obrady VI Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy otworzył Przewodniczący 

Rady p. Piotr Dojlida. Stwierdził, że w Sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi 

qworum, przy którym Rada Miejska  może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. 

 Ad. 2 - 

 Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, który został 

doręczony radnym przed Sesją.  

 

Porządek obrad VI Sesji został przyjęty 15 głosami za.  
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 Ad. 3 – 
 

 Przewodniczący Rady poprosił o przyjęcie w drodze głosowania protokołów  

z poprzedniej - V -  Sesji Rady Miejskiej. 

 

 

Protokół został przyjęty 15 głosami za. 

 

 

 Ad. 4 – 

 

 Interpelacje i wnioski  zgłosili: 

 

Adam Skoblewski – 

W imieniu mieszkańców wsi Barszczewo poprosił o jak najszybsze doprowadzenie 

do stanu używalności świetlicy OSP w Barszczewie z myślą o potrzebach 

mieszkańców. 

 

Piotr Tymiński – 

Przypomniał, że 16 maja 2006 r. został złożony wniosek Kraśniki uregulowanie 

korony wiązu rosnącego przy ul. Piaskowej, które podlega ochronie 

konserwatorskiej. Przedmiotowe drzewo z uwagi na swój stan stanowi zagrożenie 

dla mieszkańców prosi więc o podjęcie stosownych kroków. 

 

Tomasz Kraśnicki – 

Zgłosił wniosek aby jeszcze w tym roku wykonać projekt na Aleję Niepodległości 

oraz ustawić zakaz wjazdu ciężkich samochodów. Zwrócić uwagę na prawidłowe 

oznakowanie kierunku wjazdu do firm. 

 

Piotr Tymiński – 

Poruszył temat wywozu odpadów typu szkło, plastiki – należy jego zdaniem 

spowodować częstsze wywozy z uwagi na przepełnione pojemniki. 

 

Kazimierz Cieśluk – 

Wnioskuje o naprawienie bruku na ulicy przez wieś Rogowo. 

 

Adam Skoblewski – 

Poprosił o zwrócenie uwagi dla dyrektora SP w Barszczewie p. Jana Romańczuk, 

który stosuje naciski na rodziców namawiając ich na przepisanie dzieci do innej 

szkoły. 

 

Robert Wardziński – 

Powtórzył propozycje odnośnie przeniesienia obrad Rady do strażnicy OSP w 

Choroszczy z uwagi na lepsze warunki lokalowe. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Odpowiadając na zgłoszone sprawy wyjaśnił, że : 

1) nad remontem remizy OSP w Barszczewie należy się zastanowić ponieważ 

chodzi o duże pieniądze. Trzeba w pierwszej kolejności sprawdzić czy od 

względem technicznym warto w to jeszcze inwestować ponieważ z powodu 
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braku izolacji jest tam duża wilgoć i należałoby wykonać kapitalny remont. 

Są natomiast inne możliwości w tym konkretnym przypadku ponieważ szkoła 

ma wolne pomieszczenia i strażacy oraz mieszkańcy wsi mogą z nich 

skorzystać; 

2) sprawa wiązu przy ul. Piaskowej wymaga interwencji ze strony Urzędu; 

3) w sprawie wprowadzenia zakazu wjazdu ciężkich samochodów na Al. 

Niepodległości zostanie wystosowany do Powiatu odpowiedni wniosek. 

Jednocześnie dodał, że czeka na inicjatywę Powiatu odnośnie spotkania 

celem uzgodnienia tegorocznych powiatowych inwestycji drogowych ; 

4) w sprawie wywozu posegregowanych odpadów, o których wspomniał p. 

Tymiński, przyznał, że są problemy z MPO, ale należy przy tym pamiętać, że 

Gmina Choroszcz jako jedyna ma bezpłatny wywóz. Będą przeprowadzone 

rozmowy w tej kwestii; 

5) droga przez wieś Rogowo jest drogą powiatową więc gmina nie może 

decydować o inwestycji Powiatu. 

 

Adam Kamieński – Przewodniczący Rady Osiedla Nr 3 

Przypomniał, że mieszkańcy Osiedla Nr 3 wystąpili z petycją w sprawie Alei 

Niepodległości – z uwagi na jej zły stan do czasu jej budowy – zapewnienia 

przejezdności i bezpieczeństwa dla ludzi. Ze swej strony bezie robił wszystko by 

doszło do spotkania w tym przedmiocie ze Starostą i Urzędem. 

 

Beata Jeżerys – 

W imieniu sołtysa wsi Oliszki p. Błażkowskiego przypomniała o konieczności 

wykonania drogi do Oliszek od strony Sz. Kruszewskiej. Zwróciła się również z 

pytaniami dotyczącymi Sz. Kruszewskiej – czy Powiat przewiduje przynajmniej 

wykonanie doraźnego remontu tej drogi? 

 

Ireneusz Ordziejewski – 

Poinformował, że taki plan remontów na 2007 rok jest przewidziany, ale niestety bez 

budowy czy przebudowy Sz. Kruszewskiej bo nie ma na to środków unijnych. Są po 

drugiej turze spotkań Komisji Infrastruktury, która przygotowuje harmonogram. Być 

może na następną Sesje Rady będzie mógł przedstawić haromonogram, o którym 

mowa. Na Sz. Kruszewskiej będą prowadzone tylko doraźne roboty. Sytuacja taka 

spowodowana jest m.in. ilością dróg powiatowych – 1100 km czyli więcej niż ma 

województwo pod swoim  zarządem. Nie sposób tego wszystkiego zrobić od razu 

gdyż aż 600 km jest do zrobienia. 

 

Tomasz Fiłończuk –sołtys wsi Klepacze 

Prośba o dowiezienie ok. 10 wywrotek żwiru na ul. Polną w Klepaczach, która jest 

całkowicie nieprzejezdna. Powiat nigdy się tą drogą nie zainteresował. Jeśli będzie 

zorganizowane spotkanie władz gminy i powiatu uważa za wskazane zaproszenie na 

nie zainteresowanych sołtysów. 

 

Piotr Dojlida – 

Powiedział, że władze gminy mają ogromne nadzieje związane ze sprawą dróg 

powiatowych na naszym terenie z uwagi na członkostwo p. Ordziejewskiego w 

Zarządzie Powiatu. Kieruje więc prośbę do niego, aby miał na uwadze obchody 500-

lecia nadania praw miejskich dla Choroszczy. 

 



 6 

Ireneusz Ordziejewski – 

Odpowiedział, że będzie robił wszystko wspólnie z p. Bogdanem w walce o drogi 

powiatowe na naszym terenie i promocję gminy. Również uważa za zasadne 

uczestnictwo mieszkańców w takich spotkaniach. 

 

Piotr Tymiński – 

Przypomniał, że na poprzedniej Sesji zgłaszał taką prośbę skierowaną do radnych 

powiatowych, aby złożyli interpelację na Radzie Powiatu przynajmniej w sprawie ul. 

Mickiewicza. 

 

Ireneusz Ordziejewski –  

Wyjaśnił, że niestety z powodów, o których wspominał wcześniej, ulica ta nie będzie 

robiona pomimo, że jest dokumentacja techniczna. 

 

Beata Jeżerys – 

Powiedziała, że takie wspólne spotkania radnych powiatowych, gminnych i sołtysów 

powinny być organizowane gdyż wspólnie chcemy, aby drogi były przejezdne i 

bezpieczne dla ludzi. Mając to na uwadze gmina powinna merytorycznie i finansowo 

się dołożyć. 

 

Ireneusz Jabłoński – 

Jego zdaniem najlepszym wyjściem w kwestii informacji o tym jakie drogi są pod 

jakim zarządem byłoby wykonanie mapy z odpowiednimi oznaczeniami. 

 

Jacek Romanowski – 

Przekazał wniosek Rady Osiedla Nr 1 dotyczący nadania p. Janowi Adamskiemu 

tytułu honorowego obywatela. 

Jednocześnie poruszył temat niedawnego pożaru Szkoły Podstawowej w Złotorii – 

jeżeli jest pożar to na pewno są winni, których należy znaleźć. Skoro Gmina musi 

przeznaczyć na remont kwotę 250 tys zł, a z PZU otrzymany tylko 60 tys zł to jego 

zdaniem powinien być tą różnicą obciążony wykonawca. 

     (wniosek w załączeniu) 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Przyznał, że na pewno lepszą sytuacją byłoby gdyby Gmina otrzymała pełne 

odszkodowanie. Niestety PZU liczy tylko straty – to co spłonęło, a Gmina musi 

doprowadzić szkołę do stanu używalności. W kwestii winy wyjaśnił, że Policja 

przeprowadziła dochodzenie , był powołany biegły – nie potrafiono jednak 

jednoznacznie wskazać kto jest winny i sprawa prawdopodobnie zostanie umorzona. 

 

Piotr Dojlida – 

Zaproponował, aby, ze względu na taki przebieg tej sprawy, radni na tej Sesji 

zadecydowali o ewentualnym odwołaniu. 

  

 

Jerzy Ułanowicz – 

Wyjaśnił, iż musimy zaczekać na decyzję w tej sprawie. 
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 Ad.  5 – 

 

 Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza o przedstawienie sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy za 2006 rok. 

 

   (szczegółowe sprawozdanie w załączeniu) 

Przewodniczący Rady p., Piotr Dojlida zapoznał z treścią opinii Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Choroszczy z wykonania budżetu gminy za 2006 rok oraz 

wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi. 

 

    (pisma w załączeniu) 

 

Następnie przewodniczący Rady odczytał uchwały Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Białymstoku: 

1) Nr II.0131-1-62/07 w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Choroszczy sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2006 rok, 

2) Nr II.0131-2-36/07 w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Komisję Rewizyjną wniosku o udzielenie Burmistrzowi absolutorium za 

2006 rok. 

 

    (uchwały w załączeniu) 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Burmistrza Choroszczy z wykonania budżetu oraz 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Choroszczy. 

 

Uchwała została przyjęta przy stanie głosów: 

- za przyjęciem – 12 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Obecnych 12 radnych, nieobecni chwilowo: p. Łada, p. Wardziński, p. Dąbrowski. 

 

 (uchwała Nr VI/42/07 stanowi załącznik do protokołu, strona 21 ) 

 

 

 Ad. 6 – 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej p. Piotr Dojlida poprosił p. Witolda 

Wróblewskiego - Pełnomocnika ds. rozwiązywania problemów alkoholowych o 

przedstawienie sprawozdania finansowego dotyczącego wykonania budżetu z 

zakresu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na terenie gminy 

Choroszcz za 2006 rok. 

 

     (sprawozdanie w załączeniu) 

 

Rada nie wniosła zastrzeżeń do przedmiotowego sprawozdania. 
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 Ad. 7 – 

 

 Informację dotyczącą projektu zmian w budżecie gminy na 2007 rok 

przedstawił Burmistrz Choroszczy. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Proponuje wprowadzenie zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych w 

tym: 

1) dochody o kwotę 3 034 652 zł, 

2) wydatki o kwotę 3 253 502 zł. 

Dochody w kwocie 2 756 973 zł uzyskano z tytułu umowy o dofinansowanie 

projektu: Przebudowa układu komunikacyjnego m. Choroszcz wraz z drogami 

dojazdowymi w ramach Priorytetu III Rozwój Lokalny i przeznaczono je na: 

- zagospodarowanie terenu Placu Brodowicza i Rynku 11-go Listopada  - 

100 000 zł 

- wykonanie projektu na przebudowę  ul. 3-Maja – 13 000 zł 

- remont budynku przy ul. Sienkiewicza 29 – 100 000 zł 

- przebudowę dachu na budynku komunalnym przy ul. Sienkiewicza 29 – 

20 500 zł 

 - modernizację kotłowni i sieci cieplnej – 2 130 000 zł 

- remont pomieszczeń w budynku urzędu ( pomieszczenia po sklepie 

spożywczym ) – 50 000 zł 

- zakup samochodu do OSP w Choroszczy – 125 000 zł 

- termomodernizację Szkoły Podstawowej w Rogowie – 273 570 zł 

- zagospodarowanie terenu oraz wyposażenie sali i kompleksu żywieniowego 

przy Publicznym Gimnazjum w Chororszczy – 89 753 zł 

- wypłatę świadczeń pomocy materialnej dla uczniów o charakterze 

socjalnym – 44 000 zł 

- pomoc materialną dla uczniów o charakterze materialnym – 10 000 zł 

- kanalizację deszczową w drodze Dzikie- Kolonia Dzikie – 20 000 zł. 

Proponuje się także zmianę nazwy zadania „Kanalizacja sanitarna terenów 

podmiejskich – wykonanie dokumentacji  i opracowanie studium – Klepacze, 

Krupniki, Porosły, Kol. Porosły, Łyski, Jeroniki” na „Kanalizacja sanitarna w 

aglomeracji białostockiej na obszarze Gminy Choroszcz we wsiach: Klepacze, 

Krupniki, Porosły, Łyski i Jeroniki – dokumentacja techniczna, dokumentacja 

przetargowa, studium wykonalności, wniosek do Funduszu Spójności”. 

Dochody w kwocie 263 220 zł wpłyną z Funduszu Spójności na realizację 

Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko w ramach osi priorytetowej I 

Gospodarka wodno- ściekowa na realizację zadania „Kanalizacja sanitarna w 

aglomeracji białostockiej na obszarze Gminy Choroszcz we wsiach: Klepacze, 

Krupniki, Porosły, Kolonie Porosły, Łyski i Jeroniki – dokumentacja techniczna, 

dokumentacja przetargowa, studium wykonalności, wniosek do Funduszu 

Spójności”. 

Dochody w kwocie 14 459 zł uzyskano na podstawie umowy z 

Województwem Podlaskim na przeprowadzenie referendum wojewódzkiego w 

sprawie przebiegu obwodnicy Augustowa i przeznacza się je na w/w cel. 
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Dochody i wydatki w kwocie 4 021 061 zł zostały zmniejszone w związku ze 

zmianą terminów wykonania części robót z 2007 r. na 2008 r. 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie na 2007 rok. 

Uchwała została przyjęta przy stanie głosów: 

- za przyjęciem – 13 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Obecnych 13 radnych, nieobecni chwilowo:  p. Wardziński, p. Dąbrowski. 

 

 (uchwała Nr VI/43/07 stanowi załącznik do protokołu, strona 22 ) 

 

 

 

 Ad. 8 – 

 

 Przewodniczący Rady zwrócił się do Burmistrza z prośbą o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie współfinansowania przygotowania przedsięwzięcia 

pn.:” Kanalizacja sanitarna w aglomeracji białostockiej na obszarze Gminy 

Choroszcz we wsiach: Klepacze, Krupniki, Porosły, Łyski i Jeroniki „ wskazanego 

przez Ministra Środowiska do przygotowania ze środków pomocy technicznej do 

Funduszu Spójności oraz zawarcia Porozumienia z Narodowym Funduszem Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Wyjaśnił, iż chodzi o wyrażenie  przez Radę zgody na zawarcie przez Gminę 

Choroszcz z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

Porozumienia o współfinansowanie przygotowania przedsięwzięcia pn. „Kanalizacja 

sanitarna w aglomeracji białostockiej na obszarze Gminy Choroszcz we wsiach 

Klepacze, Krupniki, Porosły, Kolonia Porosły, Łyski i Jeroniki”, na podstawie 

którego Gmina Choroszcz zobowiąże się do sfinansowania, ze środków własnych, 

25% ceny brutto dokumentacji. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  

w sprawie współfinansowania przygotowania przedsięwzięcia pn.:” Kanalizacja 

sanitarna w aglomeracji białostockiej na obszarze Gminy Choroszcz we wsiach: 

Klepacze, Krupniki, Porosły, Łyski i Jeroniki „ wskazanego przez Ministra 

Środowiska do przygotowania ze środków pomocy technicznej do Funduszu 

Spójności oraz zawarcia Porozumienia z Narodowym Funduszem Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

 

Uchwała została przyjęta przy stanie głosów: 

- za przyjęciem – 14 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 
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Obecnych 14 radnych, nieobecny chwilowo:  p. Wardziński. 

 

 (uchwała Nr VI/44/07 stanowi załącznik do protokołu, strona 23 ) 

  

 

 Ad. 9 – 

 

 Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad - Przewodniczący  Rady 

poprosił  Burmistrza o przedstawienie sprawy dotyczącej zmiany uchwały w sprawie 

stawek podatku od nieruchomości. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Wyjaśnił, iż zmiana dotyczy zmniejszenia stawki podatku od budynków lub ich 

części  zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie udzielania 

świadczeń zdrowotnych z 3,66 zł na 3,26 zł od 1m
2 

powierzchni użytkowej. W 

naszym przypadku dotyczyć to głównie będzie Szpitala Psychiatrycznego w 

Choroszczy. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości. 

 

 

Uchwała została przyjęta przy stanie głosów: 

- za przyjęciem – 14 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Obecnych 14 radnych, nieobecny chwilowo:  p. Wardziński. 

 

 (uchwała Nr VI/45/07 stanowi załącznik do protokołu, strona 24 ) 

 

 

 Ad. 10 – 

 

 Informację dotyczącą projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego przedstawił Burmistrz Choroszczy. 

Jerzy Ułanowicz – 

Wprowadzając w temat, powiedział, że propozycja dotyczy zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego z przeznaczeniem na: 

1) w wysokości 218 850 zł – na termomodernizację budynku Szkoły 

Podstawowej w Rogowie, 

2) w wysokości 2 592 316 zł – na spłatę wcześniej zaciągniętego kredytu na 

przebudowę układu komunikacyjnego miasta Choroszcz wraz z drogami 

dojazdowymi. 

 

Kredyty, o których mowa, spłacane będą z dochodów własnych gminy. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Uchwała została przyjęta przy stanie głosów: 

- za przyjęciem – 14 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Obecnych 14 radnych, nieobecny chwilowo:  p. Wardziński. 

 

 (uchwała Nr VI/46/07 stanowi załącznik do protokołu, strona 25 ) 
  

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach: 10.55 – 11.25. 

 

 

 Ad. 11 – 

 

 Przewodniczący Rady p. Piotr Dojlida udzielił głosu Prezesowi Zakładu 

Energetyki Cieplnej, Wodociągów i Kanalizacji w  Choroszczy, który przedstawił 

temat taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

 

Grzegorz Buczkowski – 

Poinformował, że Spółka wypracowała ok. 200 tys zł przychodu w 2005 r. i dlatego 

sprawa stawek za wodę i ścieki nie była tematem obrad Rady w 2006 r. Związane to 

było z dotacją z Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego 

ZPORR na rozbudowę stacji uzdatniania wody w Choroszczy . Od 2001 r. firma 

ZEC – Wod zatrudnia ok. 29 – 30 osób (rotacja związana jest z przejściem na 

emeryturę i przyjęciem nowych pracowników), na stałe zaś zatrudnionych jest 25 

osób. Przerób dla porównania : w 2000 r. 2 620 tys zł obrotu, w 2006 r. 3 575 tys zł 

obrotu, zysk za 2006 27 tys zł.  Straty na kotłowni zanotowano z uwagi na ciepłą 

zimę w wysokości 60 tys zł. Strata na oczyszczalni wyniosła ok. 20 tys zł – 

spowodowane to było zamknięciem wysypiska i potrzebą dostosowania odpadów do 

zastosowania w rolnictwie ( zainteresowanych 4 rolników). Wyjaśnił, że nowa taryfa 

jest sporządzona na podstawie Rozporządzenia Ministra Budownictwa i uwzględnia 

wszystkie niezbędne elementy za wyjątkiem marży zysku. Ewentualnie pod koniec 

roku jeśli będą straty nastąpi zmiana kwoty za dzierżawę, którą Spółka płaci dla 

Gminy. Ustawa chroni odbiorców przed nieuzasadnioną zwyżką taryf – zakaz jest 

np. subsydiowania skośnego co oznacza, że nie można zysków np. z kotłowni 

przerzucić na działalność związaną  z wodą lub ściekami.  Ustawa motywuje również 

do racjonalnego użytkowania wody np. podczas suszy. 

Następnie przedstawił główne czynniki wpływające na cenę wody biorąc pod uwagę 

lata 2005 - 2007 , a mianowicie: 

-wzrost ceny oleju napędowego – o10% 

- wzrost ceny wapna – o 9% 

- wzrost ceny benzyny bezołowiowej – o 14,9 % 
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- wzrost cen związków chemicznych stosowanych w stacji uzdatniania wody i przy 

prasowaniu osadów – o 4 do 21 % w zależności od związku 

- wzrost cen miału – o 10% 

- wzrost cen energii elektrycznej – o 9,7%, a będzie jeszcze wyższa 

Na inwestycje i remonty Spółka przeznacza rocznie ok. 400 tys zł; do Gminy 

płacony jest podatek w wysokości 1%  tj. 201 tys zł plus opłata dzierżawy. 

Biorąc pod uwagę powyższe oraz brak podwyżek przez dwa lata proponuje 

następujące stawki : 

- za doprowadzenie wody – 2,59 zł/ m
3 

(netto) – wzrost o 8 gr/ m
3 

 

- za odprowadzenie ścieków – 3,32 zł /m
3 

(netto) – wzrost o 16 gr /m
3.

. 

 

Jacek Dąbrowski – 

Poprosił o podanie składu Rady Nadzorczej i wyjaśnienie co decyduje o 

wynagrodzeniu tych osób. 

 

Grzegorz Buczkowski – 

Wyjaśnił, iż nie miał wpływu na skład osobowy Rady Nadzorczej gdyż potrzebna 

jest do tego licencja , która jest kosztowna i z tego też względu osoby ją posiadające 

oczekują odpowiednich apanaży. Są to kwoty rzędu 800 zł na jedną osobę, spotkań 

jest ok. 6 w roku. Dla porównania podał, że w Białymstoku  członkowie Rad 

Nadzorczych otrzymują nawet 1500 zł miesięcznie. W skład Rady Nadzorczej naszej 

spółki wchodzą 3 osoby mające odpowiednie licencje. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Dodał, że sytuacja była inna kiedy członkowie rad nadzorczych nie musieli posiadać 

licencji – rada powoływana była wtedy z radnych, a wynagrodzeniem była dieta. W 

tej chwili osoby te muszą spełniać ustawowe warunki. Przy wyborze osób do Rady 

Nadzorczej ZEC – Wod zażądał wykazu osób posiadających wymagane 

uprawnienia, a pochodzących z terenu gminy – niestety nie było takich. Wybrał więc 

osoby, które mają do czynienia z zadaniami jakie wykonuje Spółka i znają takie 

problemy. Właścicielem Spółki, zgodnie z ustawą, jest burmistrz, który musi pełnić 

nadzór – w jego imieniu robi to wspomniana Rada Nadzorcza. Osoby wchodzące w 

skład rady ponoszą odpowiedzialność za działalność Spółki  więc trzeba im za to 

zapłacić. Jego zdaniem, przyjęte u nas stawki wynagrodzenia są miarodajne do 

ponoszonej odpowiedzialności. 

 

Andrzej Karwowski – 

Zwrócił się z pytaniem: czy Spółka przygotowuje się do wprowadzenia taryf 

wieloczłonowych: opłata abonamentowa plus opłata za wodę? 
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Grzegorz Buczkowski – 

Odpowiedział, że ustawa dopuszcza zróżnicowanie opłat nawet między 

poszczególnymi gminami biorącymi np. wodę z jednego źródła, ale władze 

samorządowe partycypują w takim przypadku w kosztach. Opłata abonamentowa 

jest możliwa- w Polsce przyjmuje się ją w wysokości 5-7 zł. 

 

Róża Buńkowska – 

Zapytała dlaczego Spółka nie stosuje mniejszych cen dla osób, które pobierają duże 

ilości wody? 

 

Grzegorz Buczkowski – 

Wyjaśnił, że ustawa nie przewiduje różnicowania odbiorców. 

 

Tomasz Kraśnicki – 

Poruszył kwestię braku podłączenia do wodociągu miejskiego bloków przy ul. 

Sienkiewicza 27. 

 

Grzegorz Buczkowski – 

Wyjaśnił, że jak powstanie nowa kotłownia będzie to wykonane natychmiast – w tej 

chwili brak jest takich możliwości technicznych. 

 

Jacek Romanowski – 

Zaproponował ocieplenie budynku oczyszczalni co wpłynie na zmniejszenie kosztów 

ogrzewania. Chciałby się dowiedzieć gdzie występują największe kradzieże wody 

gdyż to właśnie mieszkańcy Spółdzielni Mieszkaniowej płacą za nie z czym nie 

może się zgodzić. 

 

Grzegorz Buczkowski – 

Odpowiedział, że mamy na terenie gminy 700 hydrantów – nie ma możliwości 

dopilnowania każdego z nich. Ktoś musi zadzwonić i poinformować o dokonywaniu 

kradzieży . Najwięcej odnotowuje się ze stacji ujęcia w Rogowie. Nie jest 

uporządkowany także teren wsi Złotoria gdzie jest dużo nielegalnych podłączeń 

 

Jacek Romanowski – 

Zaproponował, aby takiej sytuacji ustanowić inną taryfę dla miejscowości z tego 

ujęcia wody – może to wpłynie na zanik kradzieży. Czy prawnie jest unormowane, 
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że ilość kradzionej wody wchodzi w koszt  1m
3 

wody i czy prawnie kradziona woda 

obciąża pozostałych użytkowników? 

 

Grzegorz Buczkowski – 

Odpowiedział, że są to straty firmy, które muszą być uwzględnione; firma z tego 

tytułu nie otrzymuje zysku. 

 

Jacek Romanowski – 

Kontynuując temat: czy płacone są kary za niespełnienie norm dotyczących jakości 

ścieków? 

 

Grzegorz Buczkowski – 

Odpowiedział, że Spółka nie płaci kar ponieważ nie przekracza ustawowych norm. 

 

Jacek Romanowski – 

Zapytał na co idą pieniądze – 200 tys zł – płacone jako 1% podatku dla gminy? 

 

Grzegorz Buczkowski – 

Odpowiedział, że płaci podatek do gminy i nie wie na co są przeznaczane konkretnie 

te pieniądze. 

 

Kazimierz Cieśluk – 

Poinformował, że z jego obserwacji wynika, że płukanie sieci trwa długo i traci się 

dużo wody – czy jest to praktyka uzasadniona? 

 

Grzegorz Buczkowski – 

Odpowiedział, że płukanie trwa przeciętnie 3 – 7 godzin w zależności od złoża i jest 

to niezbędne dla jakości wody. 

 

Jacek Dąbrowski – 

Zaproponował zmniejszenie dla Spółki podatku z 1% na 0,5% .  Należy uniknąć 

podwyżki taryf z uwagi na obciążanie mieszkańców. 
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Piotr Dojlida – 

Zwrócił uwagę, że budżet na 2007 rok jest już przyjęty i zlikwidowanie części jego 

dochodu nie jest możliwe bez rezygnacji z jakiejś inwestycji. 

 

Grzegorz Buczkowski – 

Przypomniał, że 2 maja upływa termin ustalenia podwyżki taryf za wodę i ścieki i w 

tej chwili jest za późno na dyskusje o zmniejszeniu podatku i korekcje budżetu. To 

apel na przyszłe lata aby wcześniej brać to pod uwagę. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji Rady o przedstawienie 

opinii w kwestii stawek taryf za wodę i ścieki : 

- Komisja Gospodarki , Finansów i Rolnictwa – jednogłośnie za propozycją 

przedstawionych stawek, 

- Komisja Oświaty, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego – 6 głosów za, 1 

wstrzymujący za propozycją przedstawionych stawek. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w 

sprawie zatwierdzenia taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków. 

 

Uchwała została przyjęta przy stanie głosów: 

- za przyjęciem – 12 głosów, 

- przeciw – 1 głos, 

- wstrzymało się – 1 głos. 

 

Obecnych 14 radnych, nieobecna chwilowo:  p. Jeżerys. 

 

 (uchwała Nr VI/47/07 stanowi załącznik do protokołu, strona 26 ) 
  

 

 

 Ad. 12 - 

 

 Główne założenia Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie gminy 

Choroszcz przedstawili członkowie Zespołu zajmującego się opracowaniem 

przedmiotowego planu: p. Stanisława Jolanta Andruszkiewicz – kierownik M-GOPS 

w Choroszczy oraz p. Witold Wróblewski – Pełnomocnik ds. Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. 

 

     (Program w załączeniu) 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie 

gminy Choroszcz. 
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Uchwała została przyjęta przy stanie głosów: 

- za przyjęciem – 15 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

 

 

 (uchwała Nr VI/48/07 stanowi załącznik do protokołu, strona 27 ) 
  

 

 Ad. 13 – 

 

 Głos zabrał Burmistrz Choroszczy, który przedstawił sprawę przyjęcia 

obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych na terenie gminy Choroszcz 

do dnia 31 grudnia 2007 r. W kwestii zakresu zadań i warunków ich realizacji oraz 

sposobu finansowania zostanie zawarte porozumienie z Wojewodą Podlaskim. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych na terenie 

gminy Choroszcz. 

 

Uchwała została przyjęta przy stanie głosów: 

- za przyjęciem – 15 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

 

 

 (uchwała Nr VI/49/07 stanowi załącznik do protokołu, strona 28 ) 
  

 

 

 

 

 

 Ad. 14 – 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej p. Piotr Dojlida  wprowadził do tematu 

dotyczącego zarządzenia poboru podatku rolnego, podatku od nieruchomości, 

podatku leśnego, opłaty targowej od osób fizycznych w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

      (projekt uchwały w załączeniu) 

 

Aleksander Werpachowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i 

Rolnictwa poinformował, że Komisja jednogłośnie zaproponowała przeniesienie 

tego punktu na następną Sesję celem dogłębnego przygotowania tematu. 

 

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady zaproponował przegłosowanie dwóch 

zgłoszonych propozycji w tym temacie: 

1) za rozpatrzeniem propozycji Burmistrza w przedstawionym projekcie 

uchwały 

- za – 1 głos, 
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- przeciw – 13 głosów, 

- wstrzymało się – 1 głos; 

2) za propozycją zgłoszoną przez Komisję Gospodarki, Finansów i Rolnictwa  

- za – 14 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 1 głos. 

 

Jacek Romanowski – 

Zaproponował, aby z terenu m. Choroszcz podatek był opłacany w kasie lub na 

konto – bez inkasa co jego zdaniem będzie oszczędnością. 

 

Piotr Dojlida – 

Przypomniał, że forma zbierania podatku przez inkasentów jest wygodna dla 

mieszkańców więc należy tą kwestię przedyskutować. 

 

 

 Ad. 15 – 

 

 Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad, Zastępca Burmistrza 

Choroszczy p. Mirosław Zalewski wyjaśnił konieczność zmiany uchwały w sprawie  

utworzenia jednostek pomocniczych na terenie miasta i gminy Choroszcz. 

W § 1 ust. 1 pkt 3 uchwały Nr V/48/03 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 30 

kwietnia 2003 r. w sprawie utworzenia jednostek pomocniczych na terenie miasta i 

gminy Choroszcz  skreśla się wyraz „Lipowa,”. W § 1 załącznika Nr 3 do uchwały 

Nr V/63/03 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia  

17 czerwca 2003 r. w sprawie statutów osiedli miasta Choroszcz  skreśla się wyraz 

„Lipowej,”. Wyjaśnił, iż chodzi o wyeliminowanie pomyłki zaistniałej w 2003 r. 

kiedy to w trakcie podejmowania uchwały ul. Lipowa została  wpisana dwukrotnie: 

w Osiedlu Nr 2 i w Osiedlu Nr 3. Przed podjęciem tejże uchwały ul. Lipowa była 

przypisana do Osiedla Nr 2. 

Adam Kamieński – Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 3 

Zwrócił się z pytaniem: czy w tej sprawie nie jest konieczne przeprowadzenie 

konsultacji z mieszkańcami? 

Mirosław Zalewski – 

Wyjaśnił, iż nie jest to konieczne ponieważ jest to oczywista pomyłka , do 

sprostowania. 

 

Adam Kamieński – 

Kontynuując temat: czy można dopisać do Osiedli nowopowstałe ulice ? 
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Mirosław Zalewski – 

Odpowiedział, że tak – po rozpoczęciu procedury w tej kwestii. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  

w sprawie . zmiany uchwały w sprawie  utworzenia jednostek pomocniczych na 

terenie miasta i gminy Choroszcz. 

 

Uchwała została przyjęta przy stanie głosów: 

- za przyjęciem – 15 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

 

 (uchwała Nr VI/50/07 stanowi załącznik do protokołu, strona  29) 

 

 

 Ad. 16 – 

 

 Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad - Przewodniczący  Rady 

poprosił  Zastępcę Burmistrza o przedstawienie sprawy dotyczącej przeprowadzenia 

konsultacji z mieszkańcami miejscowości Porosły. 

 

Mirosław Zalewski – 

Wyjaśnił, iż chodzi o przeprowadzenie konsultacji z mieszkańcami miejscowości 

Porosły w sprawie ustalenia urzędowej nazwy i rodzaju dla miejscowości „Porosły – 

Kolonia”, rodzaj wieś. Konsultacje, o których mowa, zostaną przeprowadzone na 

zebraniach wiejskich w sołectwie Porosły – Kolonia i sołectwie Porosły, jako 

jednostkach pomocniczych gminy wchodzących w skład wsi Porosły, w terminie 

ustalonym przez Burmistrza Choroszczy. Zasady i tryb przeprowadzenia konsultacji, 

o których mowa, określa załącznik  do uchwały, jak też wzór karty konsultacyjnej. 

Wynik konsultacji jest uwzględniany przez Radę Miejską, jeżeli za propozycją 

opowiedziała się więcej niż połowa mieszkańców biorących udział w konsultacjach. 

 

 

Rafał Łada – 

Przypomniał, że na Komisji zgłaszał wątpliwości dotyczące tego tematu jak również 

zapytanie: czy podjęcie uchwały w tej sprawie nie wpłynie na przebieg procedury 

związanej z wnioskami unijnymi na kanalizację sanitarną terenów podmiejskich w 

tym miejscowości Porosły i Kolonia Porosły. Chodzi o zmianę nazewnictwa wsi. 

Podobnie jak na Komisji – zaproponował odstąpienie od podejmowania procedury 

konsultacyjnej, przynajmniej na okres 2 lat, do momentu zakończenia projektu 

unijnego. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Wyjaśnił, iż zasięgał w tej sprawie opinii i nie będzie problemu pod względem 

zmiany nazwy miejscowości więc nie jest zasadne wstrzymywanie procedury 

konsultacyjnej. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami. 

 

Uchwała została przyjęta przy stanie głosów: 

- za przyjęciem – 13 głosów, 

- przeciw – 1 głos, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Obecnych 14 radnych, nieobecna chwilowo:  p. Jeżerys. 

 

 (uchwała Nr VI/51/07 stanowi załącznik do protokołu, strona 30 ) 
  

 

 

 Ad. 17 – 

 

 Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad, ponownie głos zabrał 

Zastępca Burmistrza p. Mirosław Zalewski, który wyjaśnił potrzebę 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami miejscowości Ogrodniki Barszczewskie w 

sprawie zmiany urzędowej nazwy miejscowości z nazwy „Ogrodniki Barszczewskie” na nazwę 

„Ogrodniki”. Zasady i tryb przeprowadzenia konsultacji, o których mowa, określa 

załącznik  do uchwały, jak też wzór karty konsultacyjnej. Wynik konsultacji jest 

uwzględniany przez Radę Miejską, jeżeli za propozycją opowiedziała się więcej niż 

połowa mieszkańców biorących udział w konsultacjach. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami. 

 

Uchwała została przyjęta przy stanie głosów: 

- za przyjęciem – 14 głosów, 

- przeciw –  głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Obecnych 14 radnych, nieobecna chwilowo:  p. Jeżerys. 

 

 (uchwała Nr VI/52/07 stanowi załącznik do protokołu, strona 31 ) 
  

 

 Ad. 18 – 

 

 Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad - Przewodniczący  Rady 

poprosił  Burmistrza o przedstawienie informacji z pobierania ustalonej w 2006 r. 

opłaty z tytułu wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego zmianą lub  

uchwaleniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ( tzw. renta 

planistyczna.). 

 

    (informacja w załączeniu) 
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 Ad. 19 – 

 

Zapytania i wolne wnioski : 

 

Tomasz Kraśnicki – 

Zwrócił się z pytaniem: czy jest gotowy projekt na przystanek na Placu Brodowicza? 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Wyjaśnił, iż projektant ma wskazać miejsce i zostanie zakupiony przystanek typu 

lekkiego jak najbardziej pasujący do reszty Placu. 

 

Janusz Sidorowicz – 

Wnioskuje o uporządkowanie tablic informacyjnych na terenie Choroszczy ( 

najlepiej przed obchodami 500-lecia), które w większości są nieaktualne lub 

wprowadzają w błąd. 

 

Jacek Dąbrowski – 

Poprosił o sprawdzenie czy działka przy ul. Wodociągowej (naprzeciw DPS-u) jest 

działką gminną – jeśli tak to proponuje oczyścić ten teren z krzaków i drzew i 

przeznaczyć na garaże dla mieszkańców. 

 

Tomasz Fiłończuk – sołtys wsi Klepacze 

Ponownie poprosił o wykonanie przystanku autobusowego na ul. Niewodnickiej ( 

jest to teren m. Białystok, ale korzystają mieszkańcy Klepacz). 

 

Adam Skoblewski – 

Poprosił o udzielenie odpowiedzi na pytania: 

1) czy jest możliwość podłączenia do wodociągu (400m) mieszkańców Kolonii 

Mińce, 

2) jaka jest możliwość remontu świetlicy w Mińcach? 

3) Jaka jest możliwość wykonania oświetlenia na Kolonii Mińce od strony drogi 

do Trypuć? 

 

 

 Ad. 22 – 

 

 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Sesji , Przewodniczący Rady p. Piotr 

Paweł Dojlida ogłosił  zakończenie obrad VI Sesji Rady Miejskiej w  Choroszczy. 

 

 

   Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała : 

Ewa Łukaszewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Choroszczy 

        Piotr Paweł Dojlida 


